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Zapisnik sa 4. sjednice Vijeća roditelja školske godine 

2022/2023. 

održane 17. svibnja 2023. godine u 18.00 sati 

 

Sjednica je održana na poziv ravnateljice Osnovne škole Kajzerica, gđe. Majde Tometić sa 

sljedećim dnevnim redom: 

1. Verifikacija prethodnog Zapisnika 

2. Prijedlog Pravilnika o kućnom redu OŠ Kajzerica - razmatranje 

3. Obavijesti o događanjima u školi u sljedećem razdoblju 

4. Razno 

Sjednici su prisustvovali sljedeći predstavnici razrednih odjela u Vijeću roditelja: 

1.a Željka Majcen 4.d Sandra Obuljen 
1.b Zrinka Bačanek 5.a / 

1.c Dina Štrbić 5.b / 

1.d Biserka Čuljak 5.c Vlasta Posavec 
2.a / 5.d Višnja Barać 
2.b Vanja Milaković 6.a Tina Hamel Spreicer 
2.c Mario Sabljić 6.b / 

2.d Klementina Gržalja 6.c / 

2.e Tanja Klišanin Brčić 6.d / 
3.a Daniela Trtinjak Semenčić 7.a / 
3.b Anita Dičak Majić 7.b Vladimir Perić 
3.c / 7.c Anka Smilčić Žigić 

3.d Adela Bašić 7.d / 
4.a Ines Vodanović 8.a Iva Movre Šapić 

4.b Adriana Pelivan 8.b / 

4.c Buga Novak 8.c Lea Grbić 

Sjednici je prisustvovala ravnateljica gđa. Majda Tometić. 

Zapisničar je Dina Štrbić. 

 

1. Verifikacija Zapisnika sa 3. sjednice Vijeća roditelja  

Zapisnik s druge sjednice  Vijeća roditelja je pročitan i jednoglasno usvojen. 

 

2.  Prijedlog Pravilnika o kućnom redu OŠ Kajzerica - razmatranje 

Predstavljen je Pravilnik o kućnom redu OŠ Kajzerica, s naglaskom na neke izmjene koje 
su u njemu definirane. Pravilnik će biti objavljen na web stranici  škole. Od važnijih izmjena 
naglašava se da se ne tolerira kašnjenje na nastavu duže od 10 minuta. U slučaju dužeg 
kašnjenja, učenik treba pričekati sljedeći sat.  
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Također, upozorava se da je potrebno preobuvati se u obuću namijenjenu korištenju samo 
unutar zgrade škole. 

Korištenje mobilnih uređaja i pametnih satova i ranije je bilo uređeno Pravilnikom, no tijekom 
rasprave dolazi se do ideje da se donese odluka o potpunoj zabrani korištenja mobilnih uređaja 
unutar zgrade škole, osim za nastavne svrhe. Dakle, uređaji mi trebali biti – isključeni. 
Razmislit će se o provođenju ankete među roditeljima.  

 

3. Obavijesti o događanjima u školi u sljedećem razdoblju 

Ravnateljica je ukratko predstavila program obilježavanja Dana škole, a i na web stranici škole 
je objavljen raspored događanja. Djeca razredne nastave sudjelovat će u raznim aktivnostima 
u jutarnjim satima, učenici predmetne nastave tijekom cijelog dana na sportskim 
događanjima, dok će se u 18.00 sati održati priredba koju su pripremili nastavnici škole uz 
sudjelovanje učenika razredne i predmetne nastave.  

 

4. Razno 

Ravnateljica je, nastavno na postavljeno pitanje o održavanju višednevnih terenskih nastava 
u idućoj školskoj godini, odgovorila kako je stav Škole, o čemu je obaviješteno Učiteljsko 
vijeće, da se do daljnjega neće organizirati višednevne terenske nastave.  Radi se o stavu koji 

je takav dok se ne opovrgne. Predstavnici roditelja izražavaju nezadovoljstvo takvom 
informacijom. 

Izneseni su ovi razlozi nevođenja učenika Škole na višednevne izlete: 
  

1. Djeca su nesamostalna, neodgovorna, problemi svakojake prirode - na isto, roditelji 
sedmaša su reagirali tj. skrenuli pozornost ravnateljici da je prethodno navedeno skroz 
u suprotnosti od riječi razrednika koji su na prethodno održanim roditeljskim 
sastancima hvalili učenike i informirali roditelje da su voljni voditi učenike na višednevni 
izlet. Ujedno, roditelji sedmaša ističu da su sedmaši dobili pohvale za ponašanje na 
izletu u Klagenfurtu.  
 

2. Skupoća usluge te da roditelji naknadno odustaju od dogovorenog izleta što 
posljedično utječe na povećanje cijene i daljnju organizaciju izleta. 

 
Postavljeno je i pitanje zbog čega su potrebne najave za individualne informacije kod 
razrednika. Odgovor je u organizaciji vremena, zbog velikog broja učenika u razrednim 
odjeljenjima, u jednom satu informacija moguće je održati kvalitetan razgovor s nekoliko 
roditelja po terminu. 

Pročitano je još nekoliko dodatnih pitanja, ali s obzirom da se odnose na problematiku koju 
samostalno može rješavati razrednik, nije se o njima raspravljalo.  

 

Sjednica je zaključena u 19.30.  

 

KLASA: 600-09/23-01/2 

URBR: 251-665-23-2 


